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Styrelsen 
 
Styrelsen har haft 7 protokollförda möten under året.  
 
För drygt 2 år sedan trodde vi nog inte att vi skulle konstatera att vi skulle leva i över 2 år i en 
pandemi.  Dock kunde vi mycket glädjande konstatera att vi golfare fick möjligheten att ändå 

utöva vår idrott trots de många restriktioner som pandemin har bidragit till. 
 
Klubbens ändamål är att verka för att medlemmarna kan utöva golfspel i enlighet med idrottens 
mål och inriktning. Detta är säkrat tills vidare genom det avtal som träffades med bolaget 

Golf4Golfer under 2014; ett avtal som även gett medlemmarna både lägre årsavgift och möjlighet 

att spela på andra banor inkluderat i årsavgiften. 
 
Samarbetet med bolaget har under verksamhetsåret 2021 fungerat bra. Ett kontinuerligt och bra 

informationsutbyte som startade redan när klubben överlät verksamheten till bolaget har fortsatt i 

samma positiva anda. Tillsammans har erbjudits flera tävlingar trots att tävlingssäsongen kom i 
gång senare än planerat 2021. Precis som vid tidigare år har vi under 2021 fått fantastisk hjälp från 
Klubbkommittén, Wahlmans-gänget och våra medlemmar för att vårda vår bana, klubbhus och 

områdena runt klubbhuset. 

 
Information till medlemmarna har huvudsakligen skett genom ordförandens mailutskick, via 

hemsidan & sociala medier samt utskick av kommittérepresentanter och anslagstavlan i 
klubbhuset. 
 

Årets verksamhet gav ett överskott på 46 485 kr. Klubbens ekonomi är fortsatt god. Konkurrensen 
bland Stockholmsklubbarna är stor, vilket ger en osäkerhet kring medlemsintäkterna kommande 

säsong. 
 

Medlemsantalet var vid årets slut totalt 1049 vilket är något högre än föregående årsskifte (974). 
Fördelningen kvinnor/män är fortsatt ungefär ⅓ kvinnor och ⅔ män.  

 

 

Juniorkommittén  

2021 har vi haft 25 juniorer i träning i tre olika grupper. Vi har haft 17 ordinarie träningstillfällen 
och två spelträningar och en extra träning. Utöver det har vi haft tre olika träningsdagar med spel 
på förmiddagen och spel efter lunch.  

Veckolägret genomfördes som vanligt midsommarveckan och hade 20 deltagare. Som ledare hade vi 
under veckan fyra äldre juniorer och en förälder. Stort tack till Stephen, Casper, Parichat, Johannes & 
Carl.  

2021 startade vi upp Golfkul igen, träning och lek för barn mellan 5 & 8 år. Det var 10 deltagare i 
år som var med och tränade på söndagar.   

2020 såg vi en stor ökning av antalet juniormedlemmar, vi såg inte samma ökning 2021, även om 
antalet ökade lite. Totalt var det 48 juniorer som var med på de aktiviteter som ingår i 
juniorverksamheten. En ökning på ca. 15% från föregående år. Av alla som är med i träning så är det 
bara ett fåtal som har Golf som först idrott. De flesta har en annan idrott/aktivitet som är första val.  



Det är fortfarande så att en stor del av våra juniormedlemmar inte är med i träningen. Intresset för 
privatlektioner till juniorer fortsätter att öka. Specialpris på lektioner till juniorer ligger kvar på 
samma nivå. 

 
Svante Adelin 

Juniortränare 
 

Klubbkommittén  
 
Kommittén har under året bestått av Marianne Spegel, ordföranden, samt Birgit Broström, Leena 
Enbuske, Gun Håkansson, Ulla-Britt Helgöstam, Bengt Hörnsten, Greta Junestrand, Barbro Sjöberg, 
Karin Ström. 

Kommittén uppgift är att skapa trivselfrämjande åtgärder för klubbens medlemmar. Uppgiften 
omfattar i huvudsak att arrangera trevliga sammankomster samt att i samverkan med G4G plantera, 
vattna, ansa och på övrigt sätt vårda planteringar och prydnadsväxter vid klubbhuset och dess 
närhet. 

Säsongen inleddes den 25 mars med att ta fram och ruska liv i alla växter som ställdes undan 
föregående höst. Den 11 april genomfördes en allmän städdag som lockade ca 30 personer som 
bjöds på varmkorv och kaffe efter att ha gjort ett utmärkt arbete med att plantera, klippa, rensa och 
ansa i rabatterna. 

Utöver de allmänna vår- och höststädningarna har varje kommittéledamot haft tre veckors ansvar för 
bevattning och övrig skötsel av planeringarna. Detta innebar under större delen av sommaren en 
daglig närvaro och vård. 
 
Genom att tävlingsverksamheten startade först vid halvårsskiftet blev det i år inget Nationalslag. 
Tävlingen ÄMMA genomförde den 28 augusti med 27 lag. Vinnare blev Johan Bergman och Sandra 
Wängelin. Tävlingen avslutades som vanligt med mycket god middag. 
 
Höststädningen, den 24 oktober, genomfördes i hällande regn och ”lockade” bara ett begränsat antal 
personer men dessa fick efter väl förrättat värv en mycket god soppa tillagad av våra duktiga 
krögare. Höstfesten, med tema ”Hattar”, genomfördes den 16 oktober. Antal deltagare stannade vid 
20.  

Årets lotterier vid festerna till förmån för diakonin i Vallentuna inbringade närmare 8000 kr. 
 
Sponsorer till årets evenemang har varit Blomsterboda , PSS ,ICA ,Paranordic ,Leksandsbröd, 
OddMolly samt G4G. 

 

Marianne Spegel, Klubbkommittén 

 

Seniorkommittén  

Kommittén har under året bestått av Bengt Göran Broström ordf., Börje Junestrand, Rolf Hedenstedt, 
Britt-Marie Pettersson, Bengt Hermanson, Kerstin Hansson,  
Jan-Erik Jansson, Lars B Holm och Thomas Henrikson. Kommittén har under året haft 3 protokollförda 
möten. 

 



VÅRENS AKTIVITETER 

GYMPA i korpens lokaler i ishallen. Gympan har varit mycket omtyckt av deltagarna. 8–10 st har 
deltagit. Tyvärr kunde bara 3 tillfällen ske och resten fick ställas in pga Corona. 
TENNIS i tennishallen Vallentuna IP. 2–4 deltagare. 2 sista gångerna fick ställas in pga Corona. 
PROMENAD på Vallentuna IP. 10–15 deltagare. Damer har varit mellan 2-4st. 
BOWLING i Vallentuna Bowlinghall. Ställdes in p.g.a pandemin. 

SOMMARENS AKTIVITET 

ONSDAGSGOLFEN På grund av corona pandemin startade onsdagsgolfen 1 juni med rullande starter 
från hål 1. Tävlingarna avslutades den 23 september med scramble ”Step a side”.  
Totalt har vi haft 16 tävlingsdagar med 511 herrstarter och 160 damstarter, totalt 671 starter dvs ca 
42 startande per tävlingsdag. ”Order of Merit” vanns i herrklassen av Rickard Skoog  
och i damklassen Annika Wiklund. TACK Rolf Hedenstedt för ditt fina arbete beträffande det 
administrativa kring tävlingarna. Bra Jobbat. Vill även tacka alla som ställt upp som  
tävlingsledare under sommaren. Utan er hjälp blev det inga tävlingar. 
ECLECTIC vanns i herrklassen av Anders Wiklund och i damklassen av Margareta Eriksson. Grattis till 
Er. 
KLUBBMATCHER 20 st åkte 29–31/8 till Gotland och spelade mot När GK och Gotska GK. Gotska vann 
före Vallentuna och trea När. 3/9 var det hemmamatch mot Tortuna GK.  
Tortuna vann klart. 14/9 var det hemmamatch mot Djursholms GK. Vallentuna vann 744 nettoslag 
och Djursholm 761 nettoslag. Heja Vallentuna. 

HÖSTENS AKTIVITETER 

GYMPA i korpens lokaler i ishallen. Startade 4/10 och det var 11 tillfällen med 5–8 personer som 
deltog.  
PROMENAD Vi startade torsdag 21 okt och avslutade 16 dec, totalt 9 ggr. Antalet deltagare har 
varierat mellan 6–15 st per torsdag.  
BOWLING startade den 29 oktober-10 december. 4 tillfällen och antalet deltagare var mellan 10–15 
st. 
PADEL Vilken succé det blev. Vi spelar i Nova Padel hall. 11 st har deltagit under 9 onsdagar.  

Tack Lasse B Holm för ditt fina engagemang för vårens och höstens aktiviteter. 

Seniorkommittén tackar alla seniorer, som deltagit i aktiviteterna 2021 och hälsar gamla som nya 
välkomna till 2022 års seniorverksamhet. 

Bengt-Göran Broström, Seniorkommittén 

Tävlingskommittén 
 
I tävlingskommittén ingick: Lars Henriksson (ordförande), Tina Svärd, Lars Börjesson, Daniel 

Gosenius, Jan Erik Jansson, Sara Wesslén, Tina Svärd och Per Kollberg som representant från 
Golf4Golfers. 

Lars Börjesson och Jan-Erik Jansson valde att avsluta sitt arbete i TK och vi tackar dessa båda 
herrar för deras engagemang och för väl utfört arbete. 

 
 
Följande klubbtävlingar kunde genomföras, trots restriktioner beroende på Covid -19 

Två Generationer med 96 startande 
ÄMMA med 54 startande 

Höstslaget med 11 startande 



Flaggtävlingen med 51 startande  

 
KM genomfördes som planerat med 63 deltagare. 
 

Klubbmästare 2021 är: 

H Junior Filip Andersson 
H22 Emil Mårtensson 
H50 Peo Lindberg 

H60 Lars Börjesson 
H70 Kent Lindström 

H80 Jan-Erik Jansson 
D22 Parichat Adelin 
D40 Susanne Hjort 

D50  Ann-Christine Bäck Junelind 

D70 Berit Helenius 

 
 
8 lag (2 dam och 6 herr) deltog i SGDF seriespel.  
D70 vann Division 2 Gul och H70 lag 2 vann Division 4 Blå 

 
Slutligen vill TK tacka alla som deltagit på våra tävlingar samt alla som ställt upp som 

tävlingsledare och tävlingsfunktionärer. 
 

Lars Henriksson, Tävlingskommittén 
 

 

Herrkommittén  
 

Även detta år tvingades vi dock till restriktioner och fick en något försenad start av säsongens 
aktiviteter. De första fyra tillfällena var vi tvungna att ställa in och första tisdagsgolfen blev 1 juni 

2021. Det startade med 15 tävlingssugna herrar och tillsammans med damerna blev vi totalt 28 
tävlande. Vi var uppenbarligen många som ville ses och spela golf tillsammans och känna att livet 

var som vanligt igen.  

Närvaron var hög ända fram till sommaruppehållet i juli. Första helgen i juli bestämde vi dessutom 

att tillsammans med damerna spela en mixed scramble vilket också var väldigt uppskattat.  

Efter uppehållet i juli var vi några färre än innan sommaren men ändå ett stadigt gäng samt några 

nytillskott som spelade vidare tillsammans ända in i sista halvan av september, så långt det var 
möjligt innan det blev för mörkt.  

 
Säsongsavslutningen spelades 21 september med flera extra deltävlingar och en lyxig middag som 
restaurangen ordnade jättebra. 

 

Göran Wängelin, Herrkommittén  

 

 



Damkommittén  

Damkommittén bestod under året av fyra nya representanter, Sandra Wängelin, Martina Stenerdal, 
Camilla Gosenius och Annika Hörnsten. Vi satte ambitionerna till att anordna damernas tisdagsgolf 
med middag och prisutdelning tillsammans med herrarna, samt säsongens Eclectictävling för 

damer. 

Även detta år tvingades vi dock till restriktioner och fick en något försenad start av säsongens 

aktiviteter. De första fyra tillfällena var vi tvungna att ställa in och första tisdagsgolfen blev 1 juni 

2021. Det startade med 13 tävlingssugna damer och tillsammans med herrarna blev vi totalt 28 
tävlande! Vi var uppenbarligen många som ville ses och spela golf tillsammans och känna att livet 
var som vanligt igen.  

Närvaron var hög ända fram till sommaruppehållet i juli. Första helgen i juli bestämde vi dessutom 

att tillsammans med herrarna spela en mixed scramble vilket också var väldigt uppskattat.  

Efter uppehållet i juli var vi några färre än innan sommaren men ändå ett stadigt gäng samt några 
nytillskott som spelade vidare tillsammans ända in i sista halvan av september, så långt det var 

möjligt innan det blev för mörkt.  

Säsongsavslutningen spelades 21 september med flera extra deltävlingar och en lyxig middag som 
restaurangen ordnade jättebra. Vi hade prisutdelning av damernas Order of Merit som gick till 
Camilla Gosenius samt Eclectictävlingen som vanns av Hanna Brygt som gjorde hela 2 Eagles under 

säsongen.  

Under säsongen spelades för det mesta slaggolf med några deltävlingar såsom närmast hål eller 
längsta utslag. Jättekul och många som fick chans att kamma hem ett pris. Vi spelade vid något 

tillfälle med 3 klubbor + putter för att variera oss.  

Vårt mål var att attrahera fler damer i olika åldrar till tisdagsgolfen med att vara mer synliga på 

Facebook och via mailutskick. Det är svårt att utvärdera resultatet under pandemitider men då vi 
var fler som deltog än föregående år samt hade flertal nytillskott under säsongen i varierande 

åldrar är vi nöjda med utfallet. Under säsongen deltog 24 damer i åldrarna 29 - 75 år och vi hade 
alla väldigt kul tillsammans! 

Sandra Wängelin, Damkommittén 
 

 
Regel- & Handicapkommittén  
 

Kommittén har under året bestått av Henrik Jarpner, Ordförande. 

 
Kommitténs ansvarsområde består främst av handicapfrågor, lokala regler och lokala 
bestämmelser samt att ansvara för markering av banan. 

 
Regel-: 

Större genomgång av banans markering genomfördes i början av säsongen. Markeringar 
korrigerades, kompletterades och ändrades för att överensstämma med gällande Banguide. 



I augusti genomfördes ett försök med målade linjer som kompletterande och tydliggörande 

markering vid pliktområden (röda linjer) och out of bounds (vita linjer).  Försöket föll väl ut och 
linjemålning är planerad även under säsongen 2022. 
 

Kommittén har startat och leder arbetet med att införa orange tee på banan till kommande 

säsong.  
 
Mindre uppdateringar av de lokala reglerna genomförda och godkända av SGDF. 

 
Smärre justeringar av banguiden identifierade inför kommande tryckningar. 

 
Handicap: 
Efter införandet av Världshandicapsystemet 2020 görs ingen generell handicaprevision av 

klubbens medlemmar. Under 2021 har det inte heller genomförts några enskilda revisioner. 

 

Henrik Jarpner, Regel- o handicapkommittén 
 


